

基督裡的新生命

New Life in Christ

August 7, 2011, Pastor Warren Wang

1. 浸禮的意義

The meaning of Baptism

- 所以，我們藉著浸禮歸入死，和他一同埋葬，原是叫我們一舉一動有新生的樣式，像基督藉著父的榮耀，從死裏復活一樣。
(羅馬書6:4)
- **We were therefore buried with him through baptism into death in order that, just as Christ was raised from the dead through the glory of the Father, we too may live a new life. (Romans 6:4)**

- 若有人在基督裏，他就是新造的人，舊事已過，都變成新的了！（哥林多後書5:17）
- **Therefore, if anyone is in Christ, the new creation has come: The old has gone, the new is here! (2 Cor. 5:17)**

2. 我們為何需要救恩？

Why we need salvation?

- 世人都犯了罪，虧缺了神的榮耀。（羅馬書3:23）
- **For all have sinned and fall short of the glory of God. (Romans 3:23)**

3. 神的救恩計劃

God's salvation plan

- 罪的工價乃是死。（羅馬書6:23）
- **For the wages of sin is death. (Romans 6:23)**
- 神的義，因信耶穌基督，加給一切相信的人。（羅馬書3:22）
- **This righteousness is given through faith in Jesus Christ to all who believe. (Romans 3:22)**

- 凡接待他的，就是信他名的人，他就賜他們權柄，作神的兒女。（約翰福音1:12）
- **Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God. (John 1:12)**

4. 基督裡的新生命

New Life in Christ

1. 不再定罪 No more condemned
2. 有主同在 The presence of the Lord
3. 得勝有餘 More than conquerors